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Vraag om uitleg van mevrouw Bianca Debaets aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Het stijgende aantal leefloonstudenten 

___________________________________________________________________________ 

 

Mijnheer het collegelid, 

 

Uit cijfers die de federale overheidsdienst Maatschappelijke Integratie in de eerste helft van 

december bekendmaakte, blijkt dat het aantal leefloonstudenten in Vlaanderen met meer dan 

de helft gestegen is tijdens de voorbije vijf jaar. In 2021 klokte men af op 8.691 mensen die een 

leefloon kregen van het OCMW om te kunnen studeren, tegenover de 5.624 uit 2016. 

 

Als oorzaak halen verschillende experten de opeenvolgende crisissen van de afgelopen jaren 

aan, maar ook het feit dat steeds meer lokale besturen het leefloon als hefboom durven 

gebruiken om jongeren een diploma te kunnen laten behalen. 

 

Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel: 

 

 Beschikt u over cijfers die kunnen duiden hoeveel studenten aan de Nederlandstalige 

hogeronderwijsinstellingen in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest een leefloon 

ontvangen? Kan u deze cijfers opsplitsen naargelang het geslacht, de leeftijdscohorte en 

de thuistaal van de studenten in kwestie? Hebt u zicht op het aantal leefloonstudenten 

dat uiteindelijk de aangevatte studies succesvol afrondt? Hoe evalueert u de evolutie in 

deze cijfers in vergelijking met de voorgaande jaren? 

 

 Welke maatregelen neemt het College om de leefloonstudenten aan de Nederlandstalige 

hogeronderwijsinstellingen in ons Gewest zo goed mogelijk te kunnen ondersteunen? 

Op welke manier wordt hieromtrent overlegd en samengewerkt met de OCMW’s en de 

Vlaamse Gemeenschap? Op welke manier wordt hieromtrent overlegd en 

samengewerkt met relevante instellingen, zoals bijvoorbeeld de sociale kruideniers? 

Welke specifieke acties en middelen worden hieromtrent voorzien en welke 

taakverdeling wordt hierbij gehanteerd door de verschillende betrokken actoren? 

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

 

 

Bianca Debaets 


